

SUPPLEMENTARY CARD FORM

نموذج طلب بطاقة إضافية

For existing Ajman Bank Credit card holders.	لمالكي بطاقة مصرف عجمان الائتمانية.ع		
PRIMARY CARD HOLDER DETAILS بيانات البطاقة الأساسية			
Full Name (as per passport): Mr. Mrs. Ms. أسيحة الساقة المالية المالي	الإسم (دسب جواز السفر)؛		
Name (as on Ajman Bank Credit Card): الاسم (كما في بطاقة مصرف عجمان الائتمانية)؛ع			
Primary Card Number: رقم البطاقة الأساسية:عرقمر			
SUPPLEMENTARY CARD HOLDER DETAILS بيانات مالك البطاقة الإضافية			
First Name:	الاسم:		
Middle Name:	إسم الأب:		
Last Name:	إسم العائلة:		
Relationship: Spouse Parent Son/Daughter ابن/ابنة ولي أمر	العلاقة: Sibling قريب		
Gender: دکر Male ذکر Female انثی			
Name to appear on the card (Leave one space between the names الاسم الذي سوف يظهر على البطاقة (اترك مسافة بين الاسماء): 8 maximum 15 characters allowed including space):			
Grandfather's Name (a security feature for your own protection): إسم الجد (هذه المعلومة مطلوبة لحماية بياناتك):			
Date of Birth: D D M M Y Y Y	تاریخ المیلاد:		
Tel:	-		
Please indicate the required supplementary credit card limit (w of Primary Card Limit) من حد البطاقة الائتماني):			

CREDIT CARD DECLARATION

I, hereby apply for the issue of Ajman Bank Credit Card(s) (as specified above) from Ajman Bank. I declare that I have read and understood this Credit Card Application Form and that the information provided in this Application is true and correct and I shall advise the Ajman Bank (hereinafter referred to as the Bank) of any changes there to. I hereby authorize the Bank to verify from wherever source it may consider appropriate any information contained in this application or disclose the contents of this Application to third parties. I accept that the Bank is entitled in its absolute discretion to accept or reject this application without assigning any reason whatsoever and that the Application and its supporting documents shall become part of the Banks's records and shall not be returned to me. I acknowledge and agree that the receipt of the card by myself, shall be deemed to be an acceptance of the terms and conditions of the Bank's Credit Card Agreement. (as amended from time to time). Upon approval of this Application by the Bank, I agree to pay the prevailing fees and charges for the Card(s) as read by me on the Ajman Bank website www.ajmanbank.ae.

Where requested, I authorize the Bank to issue supplementary Cards and will be fully liabile for any charges and any liabilities, for use on my Account for the person(s) named, who I undertake is/are over 18 years of age that the Bank may provide information to him/her about the Card Account. I hereby undertake that the use of such Supplementary card(s) shall be made under my supervision and control. I hereby agree to indemnify the Bank against any actual loss, damage, liability, or cost incurred by the Bank on account of any breach by me or the supplementary Cardholder(s) of the aforesaid condition or any other terms and conditions in the Bank's Credit card Agreement or by reason of any legal disability or incapacity of the Supplementary Cardholder(s). I also acknowledge that the Supplementary Card fees shall be billed in my statement and it shall be my responsibility to honor all charges incurred on the Supplementary Card(s). I agree that the continuation of membership of the Supplementary Cardholder(s) shall be dependent on the continuation of my membership. Further, I acknowledge and agree that the Bank may, at its sole discretion require the applicant/ Cardholder(s) to provide s security cheque/ quarantee in the favor of the Bank for any amount determined by the Bank. The Cardholder understands that the Bank has right to present the security cheque against the current account or use the guarantee at any time to collect its receivables from him/her that is not paid on the respective due dates.

The Bank shall maintain this security cheque/ guarantee as long as there is any obligation (as determined by the Bank) including both Primary & Supplementary Cardholder(s). I understand that the application and its supporting documents including security cheque/ guarantee will become the part of the Bank's records and will not be returned to me.

I declare I have read and agreed to the Credit Card terms & conditions available on the Ajman Bank website www.ajmanbank.ae.

اتقدم بموجبه بطلب اصدار بطاقة (بطاقات) مصرف عجمان الائتمانية (كما هو محدد أعلاه) من مصرف عجمان، وأقر بأنني قد قرأت وفهمت نموذج طلب بطاقة الائتمان (الطلب) وأن المعلومات الواردة فيه تعتبر صحيحة وكاملة وسوف أقوم بإخطار مصرف عجمان (يشار اليه فيما بعد بـ المصرف) بأي تغييرات تطرأ عليها. وأفوض بموجبه المصرف بالتحقق لدى أي مصرف يراه مناسبا من صحة أي معلومات وارة في هذا الطلب أو الافصاع عن محتوياته الى مصرف يراه مناسبا من صحة أي معلومات وارة في هذا الطلب أو الافصاع عن محتوياته الى الغير. وأوافق على أن يكون لدى المصرف وفق تقديره المطلق الحق في قبول أو رفض هذا الطلب من دون ابداء أي سبب مهما كان وأن الطلب والوثائق المؤيدة له سوف تشكل جزء لا يتجزأ من سجلات المصرف ولا يجوز إعادتها لي. وأقر وأوافق بأن تغعيل بطاقة (بطاقات) اضافية الائتمان والتوقيع على ظهرها واستخدام البطاقة الأساسية وبأو بطاقة (بطاقات) اضافية في حال صدور أي منها على حسابي يعتبر قبولا بشروط وأحكام اتفاقية بطاقة ائتمان المصرف (حسب التعديلات التي تجري عليها من وقت لآخر) المرفقة بالبطاقة. وعند قيام المصرف باعتماد هذا الطلب، أوافق على سداد الاتعاب والرسوم السارية على البطاقة (راطاقات).

وأفوض المصرف، حيثما كان مطلوبا، باصدار بطاقات اضافية لاستخدامها على حسابي للشخص (الاشخاص) الوارد اسمه والذي أقربأنه تجاوز سن ١٨سنة ويجوز للمصرف أن يقدم له / لها معلومات عن حساب البطاقة. وأتعهد بموجبه بأن استخدام هذه البطاقة (البطاقات) الاضافية سيكون تحت اشرافي وسيطرتي. واوفق بموجبه على تعويض المصرف عن اي خسائر أو أضرار أو التزامات أو تكاليف فعلية يتكبدها الصرف نتيجة لاخلالي أو اخلال صاحب (أصحاب) البطاقة الاضافية بأي من الشروط المذكورة أو أي شروط وأحكام أخرى واردة في اتفاقية بطاقة ائتمان المصرف أو بسبب أي عجز قانوني أو عدم أهلية صاحب (أصحاب) البطاقة الاضافية. كما اقر أيضا بأن اتعاب البطاقة الاضافية سوف يتم احتسابها ضمن كشف حسابي وأتحمل مسؤولية سداد كافة الرسوم المحسوبة على البطاقة (البطاقات) الاضافية. وأوافق على أن استمرار عضوية صاحب (اصحاب) البطاقة الاضافية يتوقف على التمارا غضويتي.

يحق للمصرف الحفاظ على شيك الضمان طالما هنالك أي إلتزام (كما يحدده المصرف) وذلك يتضمن حامل/حاملي البطاقة الأساسية والبطاقة الإضافية. إنني فهمت وعلى علم بأن الطلب والوثائق الداعمة بما في ذلك شيك الضمان سوف يصبح جزءا من سجلات المصرف ولن يتم إرجاعه لى.

أقر بأنني قرأت و وافقت على كل شروط وأحكام بطاقة الائتمان المتوفرة لدى موقع مصرف عجمان الالكترونى www.ajmanbank.ae

	Primary Card Holder Signature	توقيح حامل البطاقة الأساسية	
Date:	D D M	M Y Y Y Y	تاريخ :
FOR BANK USE ONLY			لاستعمال المصرف فقط
Branch:	الغرع:	Processed By (Name):	منجز من:
DSR/CSO Code:	رمز موظف خدمة العملاء:	Signature التوقيڪ	
DSR/CSO Name:	إسم موظف خدمة العملاء:	Approved By (Name):	معتمد من (الإسم):
Signature التوقيع		Signature التوقيع	